

Prevention of Legionnaires' Disease Committee (PLDC)
- Summary of Discussion at the 36th meeting held on 3 December 2010

After introducing members of the new 3-year term (15 November 2010 to 14 November 2013), the following major items were briefed and discussed at the meeting:

- (1) updates on Legionnaires' disease cases in 2010 up to November 2010;
- (2) Government's package of measures to enhance control of fresh water cooling towers;
- (3) revised draft guidelines on design, operation and maintenance precautions for spa pools in the Code of Practice for Prevention of Legionnaires' Disease; and
- (4) interim results of medium-scale inspection with water sampling of cooling towers being conducted from July 2010 to February 2011.

預防退伍軍人病症委員會
- 2010年12月3日第三十六次會議討論摘要

在介紹新一屆三年任期(2010年11月15日至2013年11月14日)的委員後，是次會議簡報和討論了以下主要議題：

- (一) 在2010年直至11月發生的退伍軍人病症的更新個案；
- (二) 政府當局一籃子加強管制淡水冷卻塔的措施；
- (三) 「預防退伍軍人病症工作守則」內關於溫泉設計、操作和維修預防措施的修改指引；及
- (四) 現正在2010年7月至2011年2月進行的中型冷卻塔檢查和水質抽樣的中期結果。